

Persatuan Penchak Singapura kesal atas jawabpan Majlis Ugamma

JAWATANKUASA Persatuan Penchak Silat Singapura (Perpen- sis) yang mempunyai lebih 5,000 anggota hari ini menyatakan kesal dan rasa kesal terhadap Majlis Ugamma Islam yang keberatannya menyertai forum terbuka untuk membalahhkan ajaran Ustaz Taha Subahmi.

-6 JUN 1970

Keberatan Majlis untuk menyertai forum tersebut di-sifatkan oleh Perpensis sa-bagai tidak sang- gup bertanggung ja- wab atas fatwa yang di-putuskannya ba- rut2 ini bahawa ajaran Ustaz Taha Subahmi itu haram.

Hal ini di-jelaskan oleh Perpensis dalam sa- puchok surat rasmi sa- kapada Berita Harian hari ini sa-bagai menja- wab kenyataan akhir- wab Majlis Ugamma Islam Si- ngapura mengenai ajaran Ustaz Taha yang di-siar- kan pada 2 Jun yang baru

"Menghukumkan forum akan amalan yang sedang di-ikuti oleh lebih 5,000 orang di-Singapura (tidak termasuk di-Ma- laysia Barat dan Timor) bukannya satu perkara yang boleh di-pandang ringan, sedangkan Majlis Ugamma sendiri sa-chara tidak langsung mengaku- kan pengakuan masa dia itu menganiaya kerana itu bukannya untuk menguji Perpensis tersebut," kata Perpensis lagi.

Meragukan

Perpensis juga meragui- kan kebijaksanaan Majlis Ugamma Islam yang hanya menuntut kalian berpan- dukan isi rakaman yang di-uit dari perbincan- gan di-Eventon Park sa- baga, kerana perbincun- gannya itu telah di- tamatkan separon jalan, dan walag Majlis sendiri tidak menganiaya pada- rian dalam perbincun- gan itu.

"Sa-jael, suatu forum terbuka tidak di-adakan sa- hingga kepimpinan mutamad di-chapal kami tidak dapat menerima hukuman Majlis Ugamma itu dan kami yakin mas- harakat jaja tidak dapat menerima-nya," kata ke- nyataan Perpensis lagi.

Terhadap kenyataan Majlis bahawa hukuman itu di-putuskan dengan sa-bulat suara, Perpensis berpendapat kesilapan- nya terletak pada surat Majlis yang di-tandata- ngani oleh Setiausaha- nya.

"Menuntut Undang2 Per- tadbiran Islam Singapura, sa-sunan fatwa yang di- putuskan oleh Majlis Ugamma Islam dan tidak oleh Jawatankuasa Fatwa berarti bahawa fatwa itu tidak di-chapal sa-chara sa-jael suara.

"Jika kepimpinan suatu hukuman di-uitkan sa- bulat suara, hendaklah di-tegaskan bahwa itu di-putuskan itu di-chapal oleh Jawatankuasa Fatwa. Kerana itu kami tidak boleh di-salahkan," kata kenyataan itu.

Tak kena

Perpensis menfikirkan ajaran Ustaz Taha ia-jah "Permatian penchak silat tanpa guru yang dapat di-lihat dengan mata ka- sar."

Majlis Ugamma Islam dalam kenyataan itu ber- kata "Islam tidak-lah melarang sa-siapa pun belajar dan mengajar penchak silat atau apa skia pengetahuan mem- perbahaskan diri, hanya ia-lah saian dan haram ia-lah pakkarrub atau menadapatkan pertolongan dari jin dan awahn."

Kerana sa-ang di- tunjorkan oleh Majlis Ugamma Islam terhadab faedah forum sa-eritu bagi masyarakat Islam di-Singapura, memnu- Perpensis amat tidak kena pada tempat-nya. Ia sa-balek-nya menya- takan bahawa mentlada- kan forum itu-lah akan mengakibatkan kebu- ro-kan.